
PROTOKÓŁ NR XIV/13

 

Z Sesji Rady Gminy Ciechanów w dniu 31 stycznia 2013 roku w lokalu Urzędu Gminy w 

Ciechanowie pod przewodnictwem Pana Eugeniusza Olszewskiego –Przewodniczącego Rady 

Gminy.

 W Sesji uczestniczyło:

15 radnych na stan 15 radnych

30 sołtysów na stan 34 sołtysów

( listy obecności w załączeniu).

Spoza Rady Gminy w posiedzeniu udział wzięli:

Marek Kiwit – Wójt Gminy

Maria Nadratowska – Sekretarz Gminy

Ewa Jędrzejewska – Skarbnik Gminy

Adam Olszewski – radca prawny Urzędu Gminy

Helena Pawłowska – kierownik referatu rolnego

Dominik Jaworski – Komenda Powiatowa Policji w Ciechanowie

Halina Pawlak – insp. ds. gospodarki nieruchomościami

Barbara Piątkowska - inspektor ds. zagospodarowania przestrzennego gminy

 Klemens Kalman – prezes ZG PSL

Piotr Kanigowski – mieszkaniec gminy Ciechanów

Ad.1 Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.

Obrady XXIV Sesji  Rady Gminy Ciechanów otworzył  Eugeniusz Olszewski – Przewodniczący 

Rady  Gminy  Ciechanów  powitał  radnych  i  zaproszonych  gości.  Następnie  stwierdził,  że  po 

sprawdzeniu  listy  obecności  na  sali  znajduje  się  15  radnych  co  stanowi  quorum  władne  do 

podejmowania prawomocnych uchwał.

   Ad.2 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem czy są wnioski do protokołu z poprzedniej sesji  

Rady Gminy Ciechanów. Poinformował, że znajdował się on do wglądu w sekretariacie Urzędu 

Gminy i każdy mógł zapoznać się z jego treścią.

Rada  Gminy  Ciechanów  jednomyślnie  przyjęła  protokół  z  poprzedniej  sesji  Rady  Gminy 

Ciechanów.

 Ad.2 Przebieg obrad.



Przewodniczący zwrócił się z pytaniem do radnych czy są wnioski do przedstawionego porządku 

obrad. Radni nie zgłosili wniosków do przedstawionego porządku obrad.

Poinformował, że Wójt złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały:

1. zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Ciechanów.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie przyjęła zmiany do porządku obrad. Porządek obrad został 

przyjęty w następującym brzmieniu.

Porządek obrad:

1.Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.

3 Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta.

4. Interpelacje i zapytania Radnych.

5. Wypowiedzi i zapytania sołtysów.

6.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Gminnego  programu  profilaktyki  i  rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na rok 2013”.

7. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Ciechanów.

8. Podjęcie uchwały budżetowej Gminy Ciechanów na 2013 rok.

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu sołectwa Rutki-Głowice.

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu sołectwa Ropele.

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu sołectwa Rutki-Begny.

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu sołectwa Rykaczewo.

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu sołectwa Rzeczki.

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu sołectwa Rutki-Marszewice.

15. Podjęcie uchwały w sprawie  nadania imienia Szkole  Podstawowej w Gumowie.

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność gminy nieruchomości 

gruntowej  w miejscowości Kargoszyn.

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Ciechanów.

18. Wolne wnioski i zapytania.

19. Odpowiedzi na pytania i wnioski.

20. Zamknięcie obrad.

Ad. 3 Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta.

Pan Wójt  poinformował,  że  w ubiegłym tygodniu  została  przeprowadzona  przez  pracowników 



Urzędu  Marszałkowskiego  kontrola  wykonania  inwestycji  kanalizacji  w  Kargoszynie.  Protokół 

pokontrolny nie zawiera żadnych uwag dotyczących ww. inwestycji.

Poinformował,  że  po  raz  kolejny  został  złożony  wniosek  do  FOGR-u  na  dofinansowanie 

modernizacji drogi Rydzewo-Romanowo.

Odnośnie kursowania autobusów wójt  powiedział,  że  w ostatnim czasie  odbył  trzy spotkania z 

prezesem  ZKM  w  Ciechanowie  w  tej  sprawie.  Niektóre  kursy  udało  się  przywrócić,  co  do 

niektórych otrzymaliśmy negatywną opinię ze względów ekonomicznych.

Ad.4 Interpelacje i zapytania Radnych

Radny Petrykowski zwrócił się o postawienie znaku oznaczającego teren zabudowany w miejscu 

zjazdu z drogi wojewódzkiej do Niestumia.

Radna Żebrowska  zapytała ile w roku ubiegłym wydaliśmy na odśnieżanie dróg gminnych oraz 

gdzie znajduje się pług do odśnieżania, który gmina zakupiła.

Radny Buraczewski zwrócił się o przesunięcie o 10 minut  z 13.30 na 13.40 autobusu nr 9. 

Ad 5 Wypowiedzi i zapytania sołtysów.

Sołtys z Chruszczewa zwróciła się o zmianę godziny kursowania linii nr 1 z 7.20 na 7.10.

Sołtys z miejscowości Baby zwróciła się o dodatkowy kurs autobusu w niedzielę.

Sołtys z Gumowa  zapytała w czyjej kompetencji jest odśnieżanie chodnika w Gumowie.

Sołtys z Chotumia zapytał ile i jakie drogi będą potrójnie utwardzone w 2013 roku oraz czy droga 

do  Pana  Niepytalskiego  w  Chotumiu  również  jest  zaplanowana  do  położenia  potrójnego 

utwardzenia. Zapytał także co zawiera się w kwocie przedstawionej w projekcie budżetu na 2013 

rok dotyczącej Biblioteki Publicznej w Chotumiu.

Ad.6    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Gminnego  programu  profilaktyki  i   

rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na rok 2013”.

Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały wraz z załącznikami. Poinformowała, że wszystkie 

stałe komisje Rady Gminy Ciechanów pozytywnie zaopiniowały ww. projekt uchwały.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Ciechanów.

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa 

została  przygotowana  na  lata  2013-2020,  ponieważ  ostatnia  potencjalna  spłata  zaciągniętych 

kredytów  przypada  właśnie  w  roku  2020.  Projekt  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy 

Ciechanów  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  wszystkie  stałe  komisje  Rady  Gminy 

Ciechanów. Poinformowała, że zgodnie z autopoprawką Wójta wprowadza się zmianę w dochodach 

i wydatkach budżetu Gminy Ciechanów na 2013 rok. Wydatki zmniejsza się o kwotę 25.000 zł i  

tym samym zmniejsza się dochody budżetu o kwotę 25.000 zł w związku z rezygnacją z zadania 



polegającego na modernizacji świetlicy wiejskiej w Rykaczewie.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Ciechanów  odczytał  uchwałę  Nr  Ci.355.2012  Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 10 grudnia 2012r. w sprawie 

wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Ciechanów projekcie uchwały o wieloletniej 

prognozie finansowej.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym podjęła  uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej  Gminy Ciechanów. Wszyscy  radni głosowali za podjęciem ww. uchwały.

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad. 8 Podjęcie uchwały budżetowej Gminy Ciechanów na 2013 rok.

Wójt  Gminy  przedstawił  wnioski  stałych  komisji  Rady  Gminy  Ciechanów  do  budżetu 

Gminy Ciechanów na 2013 rok. Poinformował, że komisja rewizyjna wnioskowała o:

− wykonanie oświetlenia ulicznego w Nużewie i w Sokołówku

− remont drogi w miejscowości Nużewo.

Komisja zdrowia, kultury , spraw socjalnych i oświaty wnioskowała o:

− remont świetlicy w Niechodzinie

− Kownaty Żędowe /  potrójne  utwardzenie  ul.  Spacerowej  oraz  uruchomienie  oświetlenia 

ulicznego/

− zakup działki pod budowę boiska przy szkole w Gumowie

− 100% dotacji na dofinansowanie oddziału przedszkolnego przy Stowarzyszeniu na Rzecz 

Edukacji w Goryszach

− przystanek autobusowy w Woli Pawłowskiej

− naprawę drogi w Mieszkach Wielkich / od drogi nr 50/.

Poinformował, że komisja planowania budżetu i finansów Rady Gminy Ciechanów wnioskowała o:

− zdjęcie zadania dotyczącego dofinansowania dla  starostwa powiatowego /135.000,00zł/  i 

przeznaczenie tej kwoty na potrójne utwardzenie dróg w gminie Ciechanów

− przeznaczenie środków z zadania remont świetlicy wiejskiej w Rykaczewie i przeznaczenie 

kwoty  50.000  zł  na  doraźne  remonty  świetlic/Niechodzin,  Grędzice,  Rutki-Marszewice, 

Ujazówek, Sokołówek

− redukcja zatrudnienia do 50% pracowników obsługi w SP w  Gumowie i Gimnazjum w 

Gumowo



− zdjęcie z działu promocja gminy środków w wysokości 27.000 zł i przeznaczenie ich na 

potrójne utwardzenie dróg gminnych.

Wójt dodał, że komisja  w głosowaniu zaopiniowała  także wnioski mieszkańców Gminy Ciechanów

− budowa  odcinaka  sieci  wodociągowej  w  Przążewie  dz.nr  26/6   -  komisja  pozytywnie 

zaopiniowała wniosek

− budowa  odcinka  sieci  wodociągowej  w  Chruszczwie  dz.nr  45/3,  dz.  nr  44/1  -  komisja 

pozytywnie zaopiniowała wniosek

− remont  budynku  po byłej  remizie  OSP w Nużewie  –  komisja  negatywnie  zaopiniowała 

wniosek

− modernizacja  oświetlenia  ulicznego  w  Nużewie  –  komisja  negatywnie  zaopiniowała 

wniosek

− budowa przystanku autobusowego w Nużewie – komisja negatywnie zaopiniowała wniosek

− ustawienie znaków drogowych na skrzyżowaniu ulic Leśnej z Polną, Leśnej z Płocką oraz 

zainstalowanie  oświetlenia  ulicznego  ul.  Wspólna  –  wniosek  formalny  komisji  o  nie 

wprowadzanie   zadania  z  powodu  braku  kompetencji  Wójta  Gminy  do  realizacji  ww. 

zadania

− remont drogi w Rykaczewie ok.300 m w kierunku Kownat Borowych – komisja pozytywnie 

zaopiniowała wniosek

− dokończenie budowy boiska w Rykaczewie – komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek

− budowa świetlicy wiejskiej w Rykaczewie – komisja negatywnie zaopiniowała wniosek.

Pan  Wójt  poinformował,  że  nie  wszystkie  wnioski  komisji  uwzględnił  w  swoich 

autopoprawkach w związku z ograniczonością środków finansowych.

Pan Wójt przedstawił autopoprawki do projektu budżetu Gminy Ciechanów na 2013 rok. 

Zaznaczył,  że  wynikają  one z  rezygnacji  z  zadania inwestycyjnego pn „Modernizacja  świetlicy 

wiejskiej  oraz  organizacja  imprezy  kulturalnej  dla  mieszkańców  miejscowości  Rykaczewo” 

Zaznaczył,  że  nastąpi  zmniejszenie  wydatków  majątkowych  o  kwotę  72.552,0  zł  i  wydatków 

bieżących  o  kwotę  2.460,00zł.  Powyższe  środki  zostaną  przeznaczone  na  zakup  gruntów  w 

Nużewie  w  kwocie  32.260,00  zł  oraz  rezerwę  ogólną  w  kwocie  14.752,01  zł.  Dodał,  że 

autopoprawki przewidują także rezygnację z dofinansowania do Modernizacji drogi powiatowej Nr 

1239W  na  odcinku  Ciechanów-Kargoszyn”  w  kwocie  135.000,00  zł.  Powyższe  środki 

przeznaczone  zostaną  na  dofinansowanie  budowy  chodnika  przy  drodze  powiatowej  w 

miejscowości  Kownaty  Żędowe  w  kwocie  25.000,00  zł  oraz  na  potrójne  utwardzenie  dróg 

gminnych w kwocie 110.000,00 zł.  Autopoprawki przewidują także zmniejszenie sfinansowania 

systemu  gospodarowania  odpadami  komunalnymi  o  kwotę  20.000,00,  przeznaczając  środki  na 

modernizację  punktów  świetlnych  oraz  zmniejszenie  ogółem  dochodów  i  wydatków  o  kwotę 



25.000,00 zł.

Nastąpiło głosowanie nad autopoprawkami Wójta.

Autopoprawka  Wójta  dotycząca  działu  700  -  „Gospodarka  mieszkaniowa”,  gdzie 

zmniejszone zostają  środki  do pozyskania z  funduszy unijnych w kwocie 25.000,00, dotyczące 

projektu   pn  „Modernizacja  świetlicy  wiejskiej  w  miejscowości  Rykaczewo”.  Po  tej  zmianie 

dochody ogółem wynoszą 17.956.815,00 zł w tym:

− dochody bieżące wynoszą 16.707.530,00 zł

− dochody majątkowe wynoszą 1.249.285,00 zł

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym przyjęła autopoprawkę Wójta. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych i wszyscy głosowali za przyjęciem ww. autopoprawki.

-   Autopoprawka dotycząca działu 700 „Gospodarka mieszkaniowa”.W paragrafie 4219 „Zakup 

materiałów i wyposażenia”  zmniejszone zostają wydatki o kwotę 2460,00 zł.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym przyjęła ww. autopoprawkę Wójta.

W głosowaniu brało udział 15 radnych i wszyscy głosowali za przyjęciem ww. autopoprawki.

-   Autopoprawka  dotycząca  działu  758  „Różne  rozliczenia”.  W  paragrafie  4810  „rezerwy” 

zwiększone zostają wydatki o kwotę 14.752,01 zł.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym przyjęła ww. autopoprawkę Wójta.

W głosowaniu  brało  udział  15  radnych  i  wszyscy głosowali  za  przyjęciem ww.  autopoprawki 

Wójta.

-   Autopoprawka  dotycząca  działu  900  „Gospodarka  komunalna  i  ochrona  środowiska”.  

W paragrafie 4300 „Zakup usług pozostałych” zmniejsza się wydatki o kwotę 20.000 zł.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym przyjęła autopoprawkę Wójta.

W  głosowaniu  uczestniczyło  15  radnych  i  wszyscy  głosowali  za  wprowadzeniem  ww. 

autopoprawki.

-   Autopoprawka dotycząca działu 600 „Transport i Łączność”. W paragrafie 6300 pt ”Dotacja celowa 

na pomoc finansową udzielaną między jednostkami samorządu terytorialnego na dofinansowanie 

własnych  zadań  inwestycyjnych  i  zakupów  inwestycyjnych”  zmniejsza  się  wydatki  o  kwotę 

135.000,00 zł.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym przyjęła ww. autopoprawkę. Autopoprawkę przyjęto 

stosunkiem głosów:

za- 14 głosów

przeciwnych – 1 głos.

-   Autopoprawka dotycząca działu 600 „Transport  i  łączność”.  W paragrafie 6300 pt ”Dotacja 

celowa  na  pomoc  finansową  udzielaną  między  jednostkami  samorządu  terytorialnego  na 

dofinansowanie własnych zadań inwestycyjnych i zakupów inwestycyjnych” zwiększa się wydatki 



o kwotę 25.000 zł.

Rada Gminy Ciechanów przyjęła ww. autopoprawkę Wójta stosunkiem głosów:

za – 13 głosów,

przeciwne – 2 głosy

/W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych/.

-   Autopoprawka dotycząca działu 600 „Transport i łączność”. W paragrafie 6050 pn. „Wydatki 

inwestycyjne jednostek budżetowych „ zwiększa się wydatki o kwotę 110.000,00 zł.

Rada  Gminy Ciechanów w głosowaniu  jawnym przyjęła  ww.  autopoprawkę  Wójta  stosunkiem 

głosów:

za- 14 głosów

przeciwne – 2 głosy

/W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych/.

-   Autopoprawka  dotycząca  działu  700  „Gospodarka  mieszkaniowa”.  W  paragrafie  6058  pn. 

„Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych” zmniejsza się wydatki o kwotę 25.000 zł.

Rada  Gminy  Ciechanów  w  głosowaniu  jawnym  przyjęła  ww.  autopoprawkę.  W  głosowaniu 

uczestniczył 15 radnych i wszyscy glosowali za przyjęciem ww. autopoprawki.

-   Autopoprawka  dotycząca działu 600 „Transport i łączność”. W paragrafie 6059 pn. „Wydatki 

inwestycyjne jednostek budżetowych „ zmniejsza się wydatki o kwotę 47.552,01 zł.

Rada  Gminy  Ciechanów  w  głosowaniu  jawnym  przyjęła  ww.  autopoprawkę.  W  głosowaniu 

uczestniczył 15 radnych i wszyscy glosowali za przyjęciem ww. autopoprawki.

-   Autopoprawka dotycząca działu 600 „Transport i łączność”. W paragrafie 6060 pn. „Wydatki 

inwestycyjne jednostek budżetowych „ zwiększa się wydatki o kwotę 35.260,00 zł.

Rada  Gminy  Ciechanów  w  głosowaniu  jawnym  przyjęła  ww.  autopoprawkę.  W  głosowaniu 

uczestniczył 15 radnych i wszyscy głosowali za przyjęciem ww. autopoprawki.

-    Autopoprawka  dotycząca  działu  900  „Gospodarka  komunalna  i  ochrona  środowiska”.  W 

paragrafie 6050 pn. „Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych” zwiększa się wydatki o kwotę 

20.000,00 zł.

Rada  Gminy  Ciechanów  w  głosowaniu  jawnym  przyjęła  ww.  autopoprawkę.  W  głosowaniu 

uczestniczyło 15 radnych i wszyscy głosowali za przyjęciem ww. autopoprawki.

Pan Wójt dodał,  że wydatki po zmianach wynoszą 17.814.855,01 zł,  w tym wydatki bieżące – 

14.837.225,01 zł i wydatki majątkowe – 2.977.630,00 zł. 

Rada  Gminy  Ciechanów  w  głosowaniu  jawnym  przyjęła  ww.  autopoprawkę.  W  głosowaniu 

uczestniczyło 15 radnych i wszyscy głosowali za przyjęciem  autopoprawki.

Radna Żebrowska zwróciła się z pytaniem gdzie będzie wykonywane potrójne utwardzenie dróg. 

Dodała, że Wójt nie wymienił wniosku jaki wpłynął na komisji planowania budżetu i finansów w 



sprawie rezygnacji z remontu strażnicy OSP  w Rydzewie.

Radny Chmieliński przewodniczący komisji  planowania budżetu i finansów poinformował 

o stanowisku komisji w sprawie zmniejszenia o 50% środków na zatrudnienie pracowników obsługi 

w SP i Gimnazjum w Gumowie.

Pan Wójt w sprawie potrójnego utwardzenia poinformował, że będzie wiadomo w kwietniu 

b.r.,  które  drogi  będą  wymagały  remontu,  wówczas  przedstawi  Radzie  Gminy  harmonogram 

remontu dróg gminnych.

Przewodniczący  Rady  Gminy  odczytał  uchwałę  Nr  Ci.356.2012  Składu  Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie  z dnia 10 grudnia 2012 r. w sprawie wydania opinii 

o przedłożonym przez Wójta Gminy Ciechanów projekcie uchwały budżetowej na 2013 rok.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę budżetową na 2013 rok stosunkiem głosów:

za – 14 głosów

przeciw -1 głos

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.

Uchwała budżetowa na 2013 rok w załączeniu do protokołu.

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu sołectwa Rutki-Głowice.

Pani Sekretarz poinformowała, że projekty wszystkich statutów były zamieszczone na stronie BIP 

Urzędu  Gminy  Ciechanów.  W  miejscowości  Rutki-Głowice  mieszkańcy  nie  skorzystali  z 

możliwości  przeprowadzenia  zebrania  wiejskiego  w  sprawie  statutu  sołectwa.  Rada  Gminy 

zobligowana jest podjąć uchwałę w tej sprawie w związku z upływem terminu wyznaczonego na 

konsultacje społeczne. 

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Dwóch radnych było nieobecnych podczas głosowania.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu sołectwa Ropele.

Pani  Sekretarz  poinformował,  że  w tej  miejscowości  także  nie  odbyło  się  zebranie  wiejskie  w 

sprawie statutu sołectwa, a projekt statutu również znajdował się na stronie BIP Urzędu Gminy.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Dwóch radnych było nieobecnych podczas głosowania.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.11   Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu sołectwa Rutki-Begny.  

Pani Sekretarz poinformowała, że w miejscowości Rutki-Begny nie odbyło się zebranie wiejskie w 

sprawie statutu. Dodała, że sołectwo nie dysponuje mieniem gminnym.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Troje radnych było nieobecnych podczas głosowania.



Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu sołectwa Rykaczewo.

Pani  Sekretarz  poinformowała,  że  w  Rykaczewie  nie  odbyło  się  zebranie  wiejskie.  Sołectwo 

Rykaczewo  dysponuje mieniem gminnym, ponieważ na terenie wsi znajduje się boisko.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Troje radnych było nieobecnych podczas głosowania.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.13  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu sołectwa Rzeczki.

Pani Sekretarz przedstawiła projekt statutu. Powiedziała, że sołectwo dysponuje mieniem gminnym, 

ponieważ na terenie wsi znajduje się remiza OSP.

Rada gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Troje radnych było nieobecnych podczas głosowania.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.14 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu sołectwa Rutki-Marszewice.

Pani  Sekretarz  przedstawiła  projekt  statutu.  Poinformowała,  że  sołectwo  dysponuje  mieniem 

gminnym, ponieważ w miejscowości znajduje się świetlica wiejska.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Troje radnych było nieobecnych podczas głosowania.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.15 Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Gumowie.

Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, że wpłynął wniosek Wójta Gminy i 

Rady Gminy Ciechanów o nadanie imienia szkole. Dodała, że wnioskodawcą byli  Rada Rodziców, 

Rada Pedagogiczna oraz Samorząd Uczniowski.

Uchwała nie jest uchwał prawa miejscowego dlatego też nie podlega publikacji w Dzienniku 

Województwa Mazowieckiego.

Pani Hanna Pniewska – dyrektor SP w Gumowie przedstawiła działania jakie podjęte zostały w celu 

wyłonienia patrona szkoły. Poinformowała, że były dwie propozycje:

Juliana Tuwima oraz 11 Pułku Ułanów Legionowych. W głosowaniu wybrano imię 11 Pułku 

Ułanów Legionowych.

Rada Gminy jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Troje radnych było nieobecnych podczas głosowania.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.  16  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  na  własność  gminy 

nieruchomości gruntowej  w miejscowości Kargoszyn.

Pani  Halina  Pawlak  przedstawiła  projekt  uchwały.  Poinformowała,  że  podczas  budowy 



asfatu w miejscowości Kargoszyn gmina zajęła część działki mieszkanki Kargoszyna. Zgodnie z 

prawem ww. należy się odszkodowanie za zajęcie nieruchomości. Jednak w związku z należną dla 

gminy  opłatą  adiacencką,  mieszkanka  zgodziła  się  z  by  należność  uregulować  jako  nakłady 

poniesione w naturze. Oznacza to, że gmina nie zapłaci odszkodowania za zajętą nieruchomość , a 

rekompensatą  dla  mieszkanki  będzie  zwolnienie  z  opłaty  adiacenkiej  dotyczącej  jednej  z 

nieruchomości. Należy nadmienić, że według wyliczeń rzeczoznawcy kwota tej opłaty adiacenckiej 

będzie wiele niższa niż kwota odszkodowania, które musiałby zapłacić gmina.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad. 17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie   Regulaminu utrzymania czystości i   

porządku na terenie Gminy Ciechanów.

Pani  Sekretarz  przedstawiła  zmiany  zawarte  w  projekcie  uchwały.  Poinformowała,  że  Nadzór 

Prawny  Wojewody  Mazowieckiego  zakwestionował  niektóre  zapisy  wcześniejszej  uchwały  w 

sprawie  Regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  Gminy  Ciechanów.  Stąd 

konieczność podjęcia uchwały zmieniającej. 

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.18. Wolne wnioski i zapytania.

Nie zgłoszono.

Ad. 19 Odpowiedzi na pytania i wnioski.

Odnośnie  autobusów Wójt  odpowiedział,  że  zmiany kursowania  autobusów wejdą  w życie  od 

lutego b.r.

Odnośnie pytania sołtysa z Chotumia Wójt odpowiedział,  w kwietniu b.r.  przedstawiony będzie 

harmonogram remontu dróg.

Wójt poinformował, że skierował pismo do posła Koźlakiewicza w sprawie budowy chodnika w 

Pęchcinie przy drodze nr.60.

Odnośnie  pytania  sołtys  z  Gumowa  wójt  odpowiedział,  że  odśnieżanie  chodnika  w  Gumowie 

należy do zarządcy dróg, czyli w tym przypadku  do Generalnej Dyrekcji Dróg.

Ad.20 Zamknięcie obrad.

Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie.

       Protokołowała                                                             Przewodniczący Rady Gminy

Katarzyna Szwarczewska                                                        Eugeniusz Olszewski 


